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CHVALÍKOVICE

a spokojené Vánoce přesně podle svých před-
stav. Doufám, že pod stromečkem najdete 
dárek podle svého přání a hlavně prožijete 
vánoční svátky s těmi, které máte rádi.

V podstatě hned po skončení Vánoc nás čeká 
vstup do nového roku. Každý z nás si bude do 
nového roku dávat mnoho předsevzetí, která 
budou stanovovat nové cíle v našich životech. 
To je jistě správné, protože bez pevně stanove-
ných cílů toho v životě nelze moc dokázat. Jen 
je potřeba nezapomínat při honbě za jejich 
splněním na to, že nejdůležitější v životě je 
naše zdraví. 

Proto Vám do nového roku přeji hlavně pevné 
zdraví, optimismus a mnoho úspěchů. Ať se 
Vám v roce 2017 daří k vaší spokojenosti!

                                               Radim Hlaváč, starosta

pf 2017pf 2017

pomalu se nám přiblížila nejkrásnější doba 
v roce - Vánoce. Dávají nám prostor pro 
vydechnutí si od starostí všedních dnů. Umož- 
ňují nám trávit čas s lidmi, které máme rádi 
a na kterých nám opravdu záleží. K Vánocům 
též neodmyslitelně patří různé zimní sporty 
a děti koulující se v zasněžených ulicích. 
Všichni máme v paměti malebnou vánoční 
krajinu z obrázků Josefa Lady.

V současné době sice budeme pravděpodob-
ně rádi za alespoň trochu sněhu, ale věřím, 
že i tak si lze Vánoce užít. Ve vánočním čase 
hledáme to dobré a je to čas, který toužebně 
očekávají nejen naše děti, ale také mnozí z 
nás, kteří máme tento čas spojený s předsta-
vou krásných chvil strávených s těmi nejbližší-
mi. Přeji Vám jménem svým, zastupitelů 
a zaměstnanců obce, abyste prožili krásné 

Vážení spoluobčané,
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Měření hluku a vibrací
Na základě opakovaných stížností doručených 
obci se zastupitelé rozhodli změřit hlučnost  
a vibrace způsobené nákladní dopravou v ulici 
Vršůvka a porovnat údaje s měřením na několi-
ka jiných místech obce.
Měření, kterého se ujal se zapůjčenými přístro-
ji místostarosta Ing. Dalibor Krejčiřík, proběhlo  
v pracovní den a pro měření byl přizván traktor  
s vlekem, plně naložený nákladní automobil Ta-
tra a dodávka Ford Tranzit. Hlukoměr a gyrosko-
pický senzor byly umístěny na podložce přímo 
na chodníku ve vzdálenosti 3 - 4 m od projíždějí-
cích automobilů. Z měření vyplynulo, že hladina 
hlučnosti a vibrací v ulici Vršůvka nepřekračuje 
běžnou mez. Hluk a vibrace na jiných místech 
obce jsou s touto ulicí srovnatelné.
S tímto závěrem se rovněž ztotožnilo zastupi-
telstvo obce na svém 20. zasedání dne 18. říj- 
na 2016, na kterém se usneslo nepodnikat dal-
ší kroky v zákazech průjezdů automobilů ulicí 
Vršůvka.
Stávající značení bude prozatím ponecháno.
Z výše uvedeného měření a rovněž z měření 
průjezdu automobilů, které bylo provedeno 
letos v létě vyplynulo, že hluk, vibrace a rovněž 
četnost průjezdů automobilů se nikterak nevy-
myká z průměrných hodnot kdekoli jinde v obci.
Obec děkuje Jiřímu Novákovi za zapůjčení těž-
ké techniky a Základní škole Raduň za zapůjče-
ní měřících přístrojů.

Radim Hlaváč, starosta obce
Ing. Dalibor Krejčiřík, místostarosta obce

Lampiony si přinesly děti z domova, efektní svítící brýle do-
staly jako pozornost na obecním úřadu. Když si je nasazovaly 
lehce mžilo, ale jakmile se průvod vydal směrem k pomníku 
padlých, pršelo již velmi hustě. Takové byly oslavy 98. výro-
čí vyhlášení samostatné Československé republiky v pátek  
28. října. Starosta Radim Hlaváč ve svém vystoupení zdůraz-
nil význam tohoto státního svátku a také poděkoval všem, 
kteří i přes nepřízeň počasí přišli. U pomníku padlých mnozí 
zapálili svíčky. Pak se průvod vydal do sokolovny na zaslou-
žený horký čaj a promítání kresleného filmu pro děti na téma 
československé státnosti.                 Text a foto: Karel Stuchlík

Lampionový průvod 
zkrápěl déšť

Rekonstrukce osvětlení
V prosinci bude probíhat v celé obci výměna 
svítidel veřejného sodíkového osvětlení za LED 
osvětlení. Rovněž v části obce v délce 1 km bu-
dou firmou Albreko na místech s nejvyšší po-
ruchovostí vyměněny dráty veřejného osvětlení 
za kabel. Účelem opatření je optimalizace nákla-
dů na poruchovost a energii veřejného osvětle-
ní. Na investici jsme získali finanční prostředky  
z Evropské unie ve výši 36 % z celkových nákladů.  
Samostatný článek o rekonstrukci a novém osvět-
lení vyjde v příštím čísle našeho čtvrtletníku.
Během rekonstrukce je možné, že dojde k ome-
zení dopravy, proto vás žádáme o shovívavost.

 (oú)

Takové životní jubileum není příliš obvyklé! 
Dne 9. října oslavil své 95. narozeniny Werner 
Wolný. Mezi četnými gratulanty, kteří jubilan-
tovi blahopřáli, byli za obec i starosta Radim 
Hlaváč a Bohuslava Rozsívalová. Do dalších 
let mu popřáli hodně zdraví, štěstí a osobní 
pohody. Předali mu také věcný a finanční dar. 
Werner Wolný, u jehož data narození je neu-
věřitelný letopočet 1921, je nejstarším obča-
nem Chvalíkovic.                            Text a foto: (oú)

Blahopřejeme! Jak bude otevřeno 
na obecním úřadě? 
Do 22. prosince bude na obecním úřadu nor-
mální provozní doba. Ve dnech 23. 12. a 27. až 
30. 12. bude zavřeno. První pracovním dnem 
v roce 2017 bude pondělí 2. ledna a také na 
obecním úřadu začne běžný provoz.           (oú)

Plesová sezona 2017
pátek 3. února  MYSLIVECKÝ PLES
Pořádá Myslivecké sdružení Maršovec.

sobota 4. února   DĚTSKÝ KARNEVAL
Pořádá Klub rodičů při mateřské škole. 

pátek 10. února  HASIČSKÝ PLES
Pořádá Sbor dobrovolných hasičů Chvalíkovice.

sobota 18. února  PLES SPORTOVCŮ
Pořádá TJ Sokol Chvalíkovice.

sobota 25. února  DISCO PLES
Pořádá TJ Sokol Chvalíkovice.

Zveme vás
Letos poprvé připravila obec v čase adventním 
turnaj v kulečníku. Je určen pro všechny, kteří 
si chtějí zahrát, a koná se v sokolovně v pátek 
9. prosince. Začíná v 16.30 hodin a hrát se bude 
podle počtu přihlášených buď jako turnaj jednot-
livců nebo dvojic. Samozřejmě se hraje o ceny!

Zájemci o sportovní vyžití se mohou těšit na 
úterý 27. prosince. V sokolovně si mohou za-
hrát badminton, stolní tenis a kuželky. Vánoč-
ní sportovní den pořádá TJ Sokol Chvalíkovice  
a začíná v 9.00 hodin.          

Tradiční vánoční koncert se v kapli sv. Archan-
děla Michaela uskuteční ve středu 28. prosince 

od 17.00 hodin. Poslu- 
chačům se představí hu- 
dební seskupení Enig-
ma. Těšit se můžete na 
známé vánoční koledy  
a písně. Bude-li velká 
zima, můžete se po skon-

čení těšit na horký čaj. Koncert pořádá obec.      (oú)

Mikulášská nadílka

(pokračování na str. 9)

Všechny děti byly hodné a čert byl bez práce. 
Tak alespoň držel Mikulášovi mikrofon. Ale než  
s andělem a svoji svitou přišli, byl v sokolovně k vi-
dění program, který uváděla Monika Halšková.
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Z jednání zastupitelstva obce dne 18. října Výzva pro vlastníky křížů
Zastupitelstvo obce schválilo:
- prodej pozemku p. č. 136/6 v k. ú. Chvalíkovi-
ce o výměře 240 m2 za minimální odhadní cenu 
32 136 Kč + 4 % (náklady spojené s převodem  
a vložením do katastru nemovitostí)
- dodatky ke smlouvám uzavřeným dne 17. 2. 2016 
o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu ob- 
ce na podporu spolků (doplnění bodu 7, jehož 
předmětem je ukončení smlouvy a její výpověď
- požádat o dotaci na rekonstrukci veřejného 
osvětlení v roce 2016  
- variantní řešení rekonstrukce veřejného osvět-
lení č. 2 bez počáteční vstupní investice a roční 
smluvní cenou za provoz na 10 let 
- uložení cca 30 m obrub na pozemku p. č. 850
- Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2016 o noč-
ním klidu
- aby se malé sakrální stavby (kříže), ke kterým se 
nikdo nehlásí, dostaly zákonnou formou do ma-
jetku obce, a to za účelem jejich údržby a oprav
- nepodnikat další kroky v zákazech průjezdů 
automobilů ulicí Vršůvka a ponechat stávající 
značení zákaz vjezdu automobilů nad 6 t
- přijetí účelové dotace na výdaje spojené s vol-
bami do zastupitelstev krajů ve výši 22 090 Kč

Zastupitelstvo obce schválilo:
- rozpočtové opatření č. 4 /2016
- poplatek za systém sběru komunálních odpadů 
na rok 2017 ve výši 480 Kč/osoba
- pravidla rozpočtového provizoria obce v době 
od 1. 1. 2017 do schválení rozpočtu
- podání žádosti v rámci programu „Podpora 
materiálně technické základny sportu“ na vybu-
dování víceúčelového hřiště v obci a výši spolufi-
nancování žadatele ve výši 55 %
- smlouvu na obnovu a následné provozování 
zařízení veřejného osvětlení v obci Chvalíkovice 
(po upřesnění a doplnění připomínek zastupi-
telstva obce)
- dokoupení sladkostí pro děti na Mikuláše ve 
výši 3 000 Kč
- zakoupení cen a občerstvení do vánočního tur-
naje v kulečníku pro zúčastněné občany obce ve 
výši 1 000 Kč 

S celým zněním usnesení se můžete sezná-
mit na www.chvalikovice.cz - „úřední deska“. 
Pokud chcete do zápisu nahlédnout na Obec-
ním úřadu Chvalíkovice, doporučujeme vám 
to nejlépe v úředních dnech.                           (oú)

Zastupitelstvo obce neschválilo:
- redukovat autobusové spoje TQM pro rok 2017

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí:
- výsledek a porovnání fyzikálního měření dopa-
du místní dopravy na životní úroveň v ulici Vršůvka  
a jiných částech obce se závěrem, že hluk ani otře-
sy nepřesahují standardní limity a dosahují stej-
ných hodnot jako v jiných částech obce
- výsledek kontroly Krajského úřadu Moravsko-
slezského kraje se závěrem bez chyb a nedostatků
- informace o přípravě lampionového průvodu 
28. 10. 2016 s programem
- návrh připravovaného programu „Obecního 
dne“ a jeho termín 12. 8. 2017

Zastupitelstvo obce pověřilo:
- starostu vypracováním návrhu smlouvy na pro-
dej pozemku p. č. 136/6, smlouvu jménem obce 
uzavřít a podat příslušnému k. ú. návrh na vklad 
do katastru nemovitostí
- starostu uzavřít smlouvu o zprostředkování do-
tace na rekonstrukci veřejného osvětlení 
- starostu dokoupením poukázek na zakoupení 
školních potřeb pro děti které nastoupily do 1. roč-
níku základní školy 

Z jednání zastupitelstva obce dne 15. listopadu
Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí:
- zprávy kontrolního a finančního výboru; infor-
maci o hospodaření obce za leden až říjen 2016
- příkaz k inventarizaci majetku k 31. 12. 2016
- pověření finančního výboru ke kontrole a vy-
účtování finančních příspěvků obce spolkům za 
rok 2016
- návrh programu připravovaného „Obecního dne“ 
dne 12. 8. 2017

Zastupitelstvo obce pověřilo:
- starostu podepsat smlouvu na obnovu a ná-
sledné provozování veřejného osvětlení v obci

Jak jste si mohli přečíst na předchozí straně, 
zastupitelstvo obce schválilo, aby se malé sa-
krální stavby (kříže), ke kterým se nikdo nehlá-
sí, dostaly zákonnou formou do majetku obce,  
a to za účelem jejich údržby a oprav. Proto obec 
Chvalíkovice vyzývá vlastníky následujících sa-
králních památek, aby se přihlásili na obecním 
úřadu. Jedná se o:

1) Kříž na parcele č. 307/1 (naproti hasičské zbroj-
nice). Vlastníkem pozemku je občan Chvalíkovic.

2) Kříž na parcele č. 1156 (ulice Za Humny). Vlast-
níkem pozemku je obec Chvalíkovice.

3) Kříž na parcele č. 231 (u kaple). Vlastníkem 
pozemku je obec Chvalíkovice.

4) Kříž na parcele č. 143/1 (ulice Trničí). Vlastní-
kem pozemku je obec Chvalíkovice.

5) Kříž na parcele č. 465/1 (ulice České školy). 
Vlastníkem pozemku je obec Chvalíkovice.

Je třeba, aby se v termínu do šesti měsíců od 
zveřejnění této výzvy dostavili jejich vlast-
níci na Obecní úřad Chvalíkovice a doložili 
vlastnictví k těmto křížům. Pokud vlastník 
křížů ve stanoveném termínu nedoloží své 
vlastnictví k výše uvedeným objektům, 
bude obec Chvalíkovice postupovat v sou-
ladu s § 135 zákona 40/1964 Sb., občanský 
zákoník.

Radim Hlaváč, starosta obce

Zima je tady, z komínů se začíná kouřit
Před několika týdny byla schválena novela zá-
kona č. 201/2012 o ochraně ovzduší. Mezi nej-
větší změny se řadí povinnost provozovatelů 
spalovacích zdrojů umožnit osobám pověřené-
ho úřadu s rozšířenou působností (tj. Magistrát 
města Opavy) přístup k tepelnému zdroji a pou-
žívaným palivům. Podmínkou je opakované po-
dezření, že tepelný zdroj v nemovitosti je pro-
vozován v rozporu s povinnostmi stanovenými 
zákonem o ochraně ovzduší. V případě prvního 
podezření úřad provozovatele nejdříve upozor-
ní a poučí, při druhém bude mít úředník opráv-
nění provést kontrolu a případně udělit pokutu, 
která může u fyzické osoby činit až 50 000 Kč.

Další novinkou v oblasti legislativy je povinnost 
všech vlastníků kotlů na tuhá paliva od jmenovi-
tého tepelného příkonu 10 kW, mít nejpozději do 
31. prosince 2016 provedenou revizi kotle (ne-
zaměňovat s revizí komína). Kdo ji nebude mít, 
nebo bude používat zakázaná paliva, tomu hrozí 
sankce kontrolního orgánu ve výši 20 000 Kč.
Revize budou v případě škodní události vyžado-
vat rovněž pojišťovny, protože na kotle nesplňují-
cí zákonem definované parametry nebo na kotle 
bez revizí nebude možné uplatnit pojistné plně-
ní. Upozorňuji, že revize na komíny a plynová 
topidla s příslušenstvím jsou platné již dnes.
Cena jedné revize kotle by se měla pohybovat 
mezi 1 000 až 1 500 Kč. Revize bude platná na 

dva roky a provádějí ji technici způsobilí pro 
tuto kontrolu. Nemáte-li svého revizního tech-
nika, uvádíme seznam techniků Asociace pod-
niků topenářské techniky Moravskoslezského 
kraje na stránkách obce www.chvalikovice.cz, 
nebo jej naleznete na webových stránkách Aso-
ciace podniků topenářské techniky www.aptt.
cz. V seznamu je u každého technika uvedeno 
jeho telefonní číslo, e-mail, město ve kterém pů-
sobí a výrobce kotle, na který získal oprávnění 
k provádění revizí. Podomácku vyrobené kotle 
mohou revidovat všichni technici bez ohledu na 
to, na který kotel mají oprávnění.
Přeji vám příjemně vyhřáté byty bez zbytečných 
problémů.                 Radim Hlaváč, starosta obce

Sníh k zimě patří
(ale ne všechny potěší)
Děti z něho mají radost, řidiči by se bez něj obešli 
a což teprve všichni ti, kteří mají na starosti jeho 
odklízení. Sníh asi brzy zasype i cesty a chodní-
ky v naší obci, a proto apelujeme na řidiče, aby 
dle možností neparkovali automobily na komu-
nikacích. Snižuje to jejich průjezdnost a navíc 
auta parkující na cestě jsou při uklízení sněhu 
velkou překážkou. Předem také děkujeme všem 
občanům, kteří si chodníky před svými domy 
udržují v zimě sami!                                               (oú)
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Ze života fotbalové přípravky
Na konci roku bychom se rádi ohlédli a zhodno-
tili, jaký to byl rok, co všechno jsme zvládli. 
V červenci proběhlo víkendové soustředění v Mok- 
řinkách, kterého se zúčastnili 
nejen děti, ale i rodiče. Všichni 
jsme si užili spoustu legrace a zá- 
bavy.  Věřím, že se opět společ-
ně setkáme v příštím roce. 
V srpnu předvedli na hřišti hrá-
či své dovednosti s míčem při 
oslavách 90. výročí založení So-
kolu ve Chvalíkovicích a kmo-
trovství se Železným Brodem. 
Velké díky patří také rodičům 
fotbalové přípravky za obsluhu 
stánku s občerstvením na této akci. 
Poslední akcí tohoto roku je mikulášská nadílka, 
kterou již čtvrtým rokem pravidelně připravuje 
fotbalová přípravka.  Finančně tuto akci podpo-
ruje obec a TJ Sokol Chvalíkovice. 
Mé upřímné poděkování patří všem, kteří ak-
tivně pomáhají realizovat společné akce. Vaší 
pomoci si velice vážím. Vše, co děláme, je zamě-
řeno na děti, protože si uvědomujeme, že jsou 
naše budoucnost.

Fotbalové soutěže
Letos bylo odehráno devět turnajů, sedm triang-
lů a 39 zápasů. Celkem tedy 55 utkání. To si mys-
lím, že už je úctyhodný výkon. 
V květnu fotbalová přípravka zorganizovala tur-
naj pro ročníky 2005 a mladší. Po napínavém 
souboji se kluci umístili na krásném druhém 
místě. V okresní soutěži, do které se zapojilo cel-
kem devět týmů, se chlapci rovněž umístili na 
druhém místě. Co se týče všech letošních turna-
jů, tak jsme se umístili vždy na předních místech, 
což se líbilo jak hráčům, tak trenérům a samo-

NAŠE FOTBALOVÉ NADĚJE
zřejmě i rodičům. Poslední turnaje v tomto roce 
nás čekají ještě v prosinci. 
Fotbalovým oddílem v Raduni nám byla nabíd-
nuta spolupráce v krajské soutěži. Rozhodnutí 

to nebylo lehké, neboť si uvědomujeme, že už 
je to podstatně náročnější soutěž, a to jak časo-
vě, finančně, tak i co se týče fotbalových doved-
ností. Společně jsme se nakonec rozhodli, že do 
toho půjdeme. Nejde o to vyhrát, ale zdokonalit 
se. I když nevyhráváme jako v jarní části okresní 
soutěže, tak i přesto se kluci nevzdávají a mají 
alespoň zkušenost s větší hrací plochou, se hrou 
v poli 7+1 a také s pravidly této hry.   
Na konci fotbalové sezony chci hráčům poděko-
vat za to, jak TJ Sokol i naši obec reprezentují. 
Samozřejmě i nám trenérům dělají velkou ra-
dost a byl bych rád, aby tento kolektiv vydržel 
co nejdéle. „Kluci jste dobří a zasloužíte si náš 
obdiv. Díky moc za vše!“

Text: David Gibes, foto: Monika Halšková

Fotbal starší přípravka 1+5 - sk. C
Slavkov - Chvalíkovice 6:3 (3:2)
Chvalíkovice - Hradec n. Mor. 9:2 (6:1)
Skřipov - Chvalíkovice 1:18 (0:10)
Chvalíkovice - Vítkov 7:9 (3:3)
SFC Opava B - Chvalíkovice 5:3 (2:3)

Novela zákona o rušení nočního klidu
Pokud budou pořadatelé připravovat akce, u nichž 
předpokládají rušení nočního klidu, až v průbě-
hu roku a nejsou tyto akce uvedeny v OZV, sdělí 
tuto skutečnost obecnímu úřadu v dostatečném 
předstihu tak, aby mohlo zastupitelstvo obce na 
nejbližším zasedání rozhodnout o rozšíření sezna-
mu akcí, u kterých dochází k rušení nočního klidu 
(přílohou OZV).

Cílem novelizace zákona o přestupcích je pomo-
cí OZV stanovit výjimečné události a akce, u kte-
rých zájem na udržení místních tradic a upevňo-
vání mezilidských vazeb převažuje nad veřejným 
zájmem nerušeného odpočinku v noční době,  
a to takovým způsobem, aby se občané mohli na 
tyto případy předem připravit.

Radim Hlaváč, starosta obce

Dne 1. října 2016 nabyla účinnosti novela záko-
na o přestupcích. Od tohoto dne již není možno 
udělovat výjimky z rušení doby nočního klidu 
prostřednictvím rozhodnutí orgánu obce. Dobu 
nočního klidu budou moci obce regulovat pou-
ze prostřednictvím obecně závazné vyhlášky 
(OZV). V souvislosti se změnou legislativy vyda-
la obec Chvalíkovice novou OZV, která stanoví 
výjimečné případy, kdy bude možno dobu noč-
ního klidu zkrátit.

Dobu nočního klidu stanoví zákon jako dobu 
od 22.00 do 6.00 hodin. Případy, kdy bude doba 
nočního klidu stanovena jako kratší nebo žád-
ná, jsou v OZV vymezeny datem konání akce 
(např. noc z 31. prosince na 1. ledna), datova-
ným obdobím (např. první víkend v červnu) 
nebo událostí, jejíž datum je vzhledem k míst-
ním tradicím předvídatelné (např. vatra).

V naší OZV jsou zakotveny události, o nichž 
víme již nyní, že se pravidelně konají a jsou to:
noc z 31. prosince na 1. ledna; plesy -  Hasičský 
(únor), Discoples (únor), Společenský (únor), 
Sokolský (leden), Myslivecký (únor), Pálení ča-
rodějnic (duben), Benátská noc 2 x (červenec,  
srpen), Obecní slavnost (srpen), Letní ples Ugan-
da (srpen), Večerní grilování spojené s promítá-
ním letního kina 4 x (červenec, srpen) a o Veliko-
nočním pondělí.

Z tohoto důvodu žádáme občany a pořadatele, 
aby informovali obecní úřad o plánovaných ak-
cích v roce 2017, které v OZV nejsou uvedeny. 
Jedná se pouze o akce, u kterých předpokládáte 
rušení nočního klidu po 22.00 hodině. Toto se 
netýká uzavřených oslav (např. narozeniny). To 
ovšem neznamená, že tyto rodinné oslavy mo-
hou rušit noční klid dle libosti. Dále je nutno do-
držovat noční klid jako doposud, jen není nutno 
žádat obecní úřad o povolení akce.

Co čeká hasiče
Rok 2017 zahájíme v sobotu 7. ledna, kdy se se-
jdeme na VÝROČNÍ VALNÉ HROMADĚ v extrovce 
kuželny. Zhodnotíme naši činnost za uplynulý rok 
a řekneme si, co nás čeká v tom následujícím.
Již dnes bych vás chtěl všechny srdečně pozvat 
na náš tradiční HASIČSKÝ PLES. Koná se v pá-
tek 10. února. K tanci a poslechu bude vyhrá-
vat skupina SPEKTRA. 
Nezapomínáme ani na tradici starých zvyků. Loni 
bylo VODĚNÍ MEDVĚDA velmi úspěšné a věřím, 
že to, které připravujeme na sobotu 25. února, 
bude opět dobrou zábavou pro všechny.
Na konci dubna, kdy do Chvalíkovic jako každý 
rok zavítají čarodějnice a čarodějové, počítáme 
s tradiční VATROU, termín bude upřesněn.

Rostislav Beinhauer, starosta SDH

Tříkrálová sbírka 
V prvních lednových dnech můžete téměř s jisto-
tou očekávat, že koledníci, kteří se vypraví do ulic, 
zazvoní i u vašeho domu. Jako každým rokem se 
uskuteční Tříkrálová sbírka, z jejíhož výtěžku se 
finančně podporuje činnost Charity Opava. Jen 
pro zajímavost - loni se podařilo v naší obci vy-
brat 23 013 Kč.                                                             (oú)

Krajské volby pro ČSSD
V naší obci přišlo 7. a 8. října k volbám do Za-
stupitelstva Moravskoslezského kraje 176 voli-
čů, což představuje volební účast 32,35 %. Kolik 
hlasů jednotlivé subjekty u nás získaly? ČSSD 45, 
ANO 2011 38, KDU-ČSL 21, KSČM 18, Starostové 
a nezávislí 12, ODS 6, TOP 09 5, Úsvit s Blokem 
proti islamizaci 5, Česká pirátská strana 5, KSČ 4, 
Koalice Svoboda a přímá demokracie-TO (SPD)  
a SPO 3, DSSS - Imigranty a islám v ČR nechce-
me! 2, Změna pro lidi 1, Dobrá volba 1, Svobodní 
a Soukromníci 1, Pro region 1, Nezávislí 1.          (r)
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Fotbal muži - III. třída, sk. C
Chvalíkovice - Štítina B 4:3 (2:1) 
Branky: 13., 34. a 81. Adam Hendrych, 84. On-
dřej Ambruzs

Budišovice - Chvalíkovice  2:3 (1:2) 
Branka: 2. Daniel Hlaváč, 28. Robin Podolinský, 
47. Jan Gebauer

Chvalíkovice - Hrabyně 2:5 (0:3) 
Branky: 50. David Rozsíval, 55. Adam Hendrych

Těškovice - Chvalíkovice 8:2 (3:1)
Branky: 22. Adam Hendrych, 82. Daniel Hlaváč 

Skřipov - Chvalíkovice 5:2 (4:2)
Branky: 32. a 34. Adam Hendrych

ZPRAVODAJ OBCE 
CHVALÍKOVICE

Vydává Obec Chvalíkovice, České školy 11, 747 06 Chvalíkovice, 
IČO: 00849685. Evidence periodického tisku: MK ČR E 21120.

Vychází čtvrtletně v nákladu 200 ks. Zpravodaj je neprodejný. 
Tisk: OPTYS s.r.o., Opava. Uzávěrka čísla byla 5. prosince 2016.

Příspěvky pro další číslo posílejte na adresu obec@chvalikovice.cz 
nebo dodejte osobně na obecní úřad. Žádosti o inzerci 

posílejte na adresu starosta@chvalikovice.cz. 
Uzávěrka příspěvků pro příští číslo je 20. března 2017.

Tabulka po 11. kole
 1. Těškovice  9 1 1 51:23 28
 2. Březová  8 2 1 37:8 26
 3. Skřipov  6 3 2 32:17 21

 4. Hrabyně  7 0 4 28:29 21
 5. Horní Lhota  5 1 5 30:21 16
 6. Komárov  4 3 4 30:27 15
 7. Budišovice  4 2 5 29:29 14
 8. Štítina B  3 4 4 19:25 13
 9. Chvalíkovice  4 1 6 26:45 13
 10. Kyjovice  3 2 6 22:28 11
 11. Raduň  1 3 7 21:30 6
 12. Větřkovice  1 0 10 8:51 3

Kuželky muži - II. liga, sk. B
Sokol Chvalíkovice - Opava  3:5  3358:3400
Sokol Chvalíkovice - KK Blansko  7:1  3331:3240
KK Zábřeh - Sokol Chvalíkovice  6:2  3283:3127
Sokol Chvalíkovice - KK Vyškov  5:3  3325:3274
Slovan Kamenice n. L. - Sokol Chvalíkovice  2:6  3197:3308
Sokol Chvalíkovice - Sokol Vracov  6:2  3265:3240
Sokol Chvalíkovice - Centropen Dačice  6:2  3400:326
SKK Dubňany - Sokol Chvalíkovice  5,5:2,5  3264:3241
Sokol Chvalíkovice - Sokol Husovice 5:3 3335:3245

Tabulka II. ligy po 9. kole:
 skóre  průměr  body

 1. KK Zábřeh 44:28 3315 14
 2. TJ Centropen Dačice 43:29 3346 14
 3. KK Vyškov 49:23 3315 12
 4. SKK Dubňany 44,5:27,5 3310 12
 5. TJ Sokol Chvalíkovice 42,5:29,5 3253 12
 6. TJ Opava 36:36 3304 10
 7. TJ Sokol Husovice 38:34 3297 8
 8. TJ Unie Hlubina 30:42 3251 6
 9. Slovan Kamenice n. L. 26:46 3018 6
 10. TJ Sokol Vracov 27:45 3262 5
 11. KK Blansko 27:45 3267 5
 12. TJ Horní Benešov 25:47 3226 4

TJ Sokol Chvalíkovice - kuželky

Turnaj čtyř družstev v Šanově
Předposlední letní víkend jsme byli pozváni na 
turnaj čtyř družstev do pořádajícího Šanova. 
Mimo náš oddíl a pořádající TJ Sokol Šanov byli 
účastníky kuželkáři z KK Moravská Slávia Brno 
a TJ Lokomotiva České Velenice. I když turnaj 
probíhal v přátelském duchu (viz foto), na dra-
hách bylo vidět zapálení a taky úroveň ligových 
družstev. Všichni jsme byli s turnajem spokojeni, 
jelikož jsme mohli porovnat úroveň hráčů první 
ligy a hlavně stmelit kolektiv. 
Příští rok jsme my pořádajícím oddílem a dou-
fám, že se nám ho podaří zorganizovat na po-
dobné úrovni. 

Aktuální stav v soutěžích
Družstvo A čekají ještě dvě kola podzimní sou-
těže. Aktuálně jsou na pátém místě, když na prv-
ního v tabulce ztrácejí pouhé dva body.
Družstvo B podzimní část zakončilo na sedmém 
místě. Dosáhlo více vítězství než v loňském roce 
a věříme, že na jaře skóre dál poroste ku prospě-
chu Chvalíkovic. V týmu jsme přivítali dalšího 
dorostence Denise Vítka, který se svým výko-
nem zapojil více než dobře.

Text a foto: Jakub Hendrych

Mikulášská nadílka
(pokračování ze str. 2)
Mikulášskou nadílku připravila ve spolupráci 
s obcí parta rodičů okolo mladých fotbalistů 
TJ Sokol Chvalíkovice. V programu se mj. před-
stavily děti z mateřské školy, mladí fotbalisté 

zahráli tentokrát na lesní roh a nechyběla ani 
trocha hradecké kultury dětí z tamní školy. Kdo 
to doma ještě nestihl, mohl v „poštovně“ napsat 
dopis Ježíškovi.               Text a foto: Karel Stuchlík
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OPAVSKÁ LIGA 
MLADÝCH HASIČŮ

Chvalíkovice - 1. října

Opavská liga mládeže ve Chvalíkovicích
pakovali vítězství z loňska a skončili čtvrtí. Druž-
stvo STARŠÍCH se oproti loňskému roku zlepšilo  
a v této disciplíně se umístilo na 6. místě. 
V požárním útoku MLADŠÍ skončili stejně jako 
ve štafetě čtvrtí, STARŠÍ obsadili deváté místo. 
Celkově v tomto 3. kole OLM obsadili MLADŠÍ 
třetí místo, STARŠÍ byli šestí. Vzhledem k celko-
vému počtu družstev jsou oba výsledky velice 
pěkné. Doufejme, že družstva vydrží i v jarní 
části a dosáhnou takového celkového umístění, 
které jim umožní postup do okresního kola. 
Do soutěže zasáhla i B družstva starších a mlad-
ších. Absolvovala však jen požární útok a ne-
mohla být v OLM hodnocena. Přesto bychom 
jim chtěli poděkovat za bojovnost a nasazení, 
které předvedli před domácím publikem.
Na závěr popřejme všem našim družstvům mla-
dých hasičů, aby se jim jarní část vydařila co 
nejlépe!                                 Text: Ing. Břetislav Binar

Podzimní soutěže mladých hasičů

Třetí kolo se uskutečnilo 1. října na naší domácí 
půdě na hřišti TJ Sokol. Možno říci, že za již tra-
dičního krásného slunečného a teplého počasí 
se zúčastněná družstva utkala v disciplínách po-
žární útok a štafeta požárních dvojic. 
Vypadá to, že se soutěž ve Chvalíkovicích těší 
velké oblibě a tomu odpovídá i účast. Letos byla 
rekordní - přijelo 40 družstev (včetně těch, která 
startovala mimo ligu a účastnila se pouze soutěže 
O pohár starosty obce). Když k těmto startujícím 
připočteme i nemalý počet osob doprovodu, roz-
hodčích, technického zabezpečení a diváků, byl 
to poměrně silný nápor na zázemí soutěže. Tím-
to bychom chtěli poděkovat všem, kteří nám se 
zdárným průběhem soutěže pomohli. Bez těchto 
ochotných lidí by nemohla být naše soutěž ze 
strany delegátů Okresní odborné rady mládeže 
opět hodnocena jako velmi zdařilá.
A jak jsme dopadli? Ve štafetě naši MLADŠÍ nezo-

Po prázdninách začal pro mladé hasiče SDH 
Chvalíkovice další ročník Opavské ligy mládeže 
(OLM) - Memoriálu Miroslavy Ptášníkové. Na 
podzim rovněž začala celostátní hra Plamen.
I v letošním roce začali naši mladí hasiči trénovat 
pod vedením trenérů Břetislava Binara, Milana 
Binara, Davida Fajkuse a Zuzany Beinhauerové. 
Dobrou zprávou je, že se k této sestavě přidal  
i Radek Věntus, který ještě nedávno sám aktivně 
„běhal“ za žákovská družstva. Doufejme, že mu 
elán vydrží. 

Podzimní soutěže jsme započali se čtyřmi druž-
stvy. Loňské družstvo starších doplnilo druhé, 
které v minulé sezoně vzhledem ke věku dětí 
ukončilo své působení mezi mladšími žáky.
Mladší žáci sezonu začali rovněž se dvěma druž-
stvy. K těm, kteří už něco měli za sebou z minu-
lých ročníků, se přidali noví nejmenší. V silné 
konkurenci se zatím rozkoukávají. 
V podzimní části OLM se družstva zúčastnila tří 
kol s následujícími výsledky:

MLADŠÍ ŽÁCI
Hněvošice  5. místo z 13 družstev
Malé Hoštice  4. místo z 15 družstev
Chvalíkovice 3. místo z 17 družstev

Celkově jim patří po podzimní části 5. místo se 
24 body. (Druhé družstvo mladších žáků startu-
je na OLM mimo soutěž bez nároku na body.)

STARŠÍ ŽÁCI A
Hněvošice  8. místo z 18 družstev
Malé Hoštice  8. místo z 16 družstev
Chvalíkovice 6. místo z 18 družstev
Celkově jim patří po podzimní části 17. místo se 
14 body.
STARŠÍ ŽÁCI B
Hněvošice  17. místo z 18 družstev
Malé Hoštice  nestartovali
Chvalíkovice start mimo ligu bez umístění
Celkově jim patří po podzimní části 20. místo.
Celostátní hra PLAMEN je dvoukolová. Podzimní 
část proběhla ve Slavkově v přespolním běhu  
a štafetě CTIF. Celkové umístění bude známo až 
na jaře, kdy se uskuteční štafeta požárních dvo-
jic, štafeta 4 x 60 m a královská disciplína požární 
útok. Nicméně, pokud družstvo starších i mlad-
ších žáků zopakuje výkony z podzimu, mohli by 
dosáhnout v celkovém hodnocení velmi dobrých 
výsledků. Uvidíme a držíme palce! 
V současné době obě družstva pilují své doved-
nosti a fyzickou zdatnost v tělocvičně TJ Sokol.

Foto: Karel Stuchlík



Rozsvícení 
vánočního 
stromu

O rozsvícení vánočního stromu byl vel-
ký zájem. Všechny pozdravil a příjem-
ný advent popřál všem starosta Radim 
Hlaváč. Obec zajistila nejen kulturní 
program, ale také občerstvení. Velký 
zájem byl také o výstavu betlémů na 

chodbě obecního úřadu.
Text a foto: Karel Stuchlík


